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Úvodník 1

Sto dnů po volbách

Tak je to již neuvěřitelných více jak sto dnů, kdy proběhly volby a bylo zvoleno
nové zastupitelstvo obce, které od vás voličů dostalo hlas. Škoda jen, že bylo
málo těch, kteří se rozhodli pro obec pracovat a nevznikla další, alespoň jedna
kandidátka, kde by jste jako voliči měli větší výběr. Volby v Kvasinách dopadly
tedy tak, jak dopadly.
Nečekal jsem ani já, že situace po volbách pro mne dopadne tak, jak dopadla.

Dostal jsem se jako důchodce do mladého kolektivu, který je pracovitý a myslím,
že mne mezi sebe přijal a to jsem přivítal. Je to ale jako nastoupení do rozjetého
vlaku. Nedovedu si dost dobře představit, že by tento rozjetý vlak měl řídit nový
strojvůdce, jak si někteří voliči mysleli.
Trochu jsem představu o náplni práce měl, ale každý den na Obecním úřadě

je o něčem jiném. Napíšete dopis, ve kterém pro občany požádáte od dopravců
zlepšení vlakového a autobusového spojení do Kvasin, dopravci nám nevyhoví
tak jak bychom si představovali a nazlobený občan přijde na Obecní úřad, že
se nedostane podle jeho představ z návštěvy domů, a že jsme pro to asi moc
neudělali. Přijde ale jiný a pochvaluje si, že se povedlo instalovat na křižovatce
„U konzumuÿ zrcadlo, které má odmrazování a zlepší výhled a tím i bezpečnost
pro řidiče. Tak vidíte, nikdy se nezavděčíte všem. Mým krédem ale vždy bylo a
je, dělat všechno poctivě a svědomitě, ale i přes tato má přesvědčení se někdy
nedaří. Těch nezdarů naštěstí zatím ale tolik nebylo.
Postupně se daří díky příznivé zimě provádět výkopy a pokládku kanalizač-

ního potrubí. Jednáme již v předstihu o přípravách na úpravu povrchu komu-
nikací po provedených pracích. Trvá intenzivní příprava stavebních pozemků na
Zámecké, aby byli uspokojeni nedočkaví žadatelé o bydlení.
Pro zlepšení informovanosti uvádíme do provozu nový bezdrátový rozhlas,

který má řadu technických možností, které se dají využít i pro případy varování
občanů při zajištění jejich bezpečnosti v případě různého ohrožení. Je těch starostí
a problémů k řešení v tomto období opravdu hodně. Ale zatím mohu říci, že vámi
zvolení zastupitelé tvoří opravdu dělný pracovní kolektiv, který se snaží, aby se
problémy řešily a ne vytvářely. Je to patrné z účasti na jednotlivých jednáních ať
už rady, nebo zastupitelstva, kde je velice dobrá účast členů a výsledky jednání
jsou konstruktivní. Nestává se, že by vznikaly šarvátky, nebo třenice, ale také se
nestává, že by se hned vše odhlasovalo. Prostě se o problému jedná, až se dojde
k závěru.
Myslím si, že se velice dobře své práce ujala kulturní komise, které předsedá

paní Iva Rýdlová. Jejich snahou je, aby v Kvasinách nastala pospolitost občanů
a odstranila se určitá lhostejnost a nezájem. Jistě budeme všichni rádi, když se
tento záměr podaří. Dobře si vede Klub důchodců. Je to velice činný kolektiv
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Obec informuje 2

lidí, kteří dokáží společně trávit příjemné chvíle.
Ze stálých zaměstnanců Obecního úřadu jsem přesvědčen, že je na svém místě

účetní paní Šremrová, která svojí pečlivostí a důsledností dává záruku v oblasti
financí společně s finančním výborem. Dosvědčují to i výsledky auditů hospoda-
ření obce, které zatím vždy dopadly dobře. Mohl bych takto jmenovat i další a
určitě na to někdy příště dojde.
Moc bych si přál, abychom se jako spoluobčané vzájemně dokázali pochopit,

nebyli lhostejní, ale byli k sobě víc tolerantní a všímaví k potřebám druhého.
Myslím, že tím společně vyřešíme víc. Jaroslav Tkadlec, místostarosta

Informace pro občany

Pro naše občany chceme touto ces-
tou podat do Zpravodaje krátké zprávy
o probíhajícím dění v obci. Informace
budou podávány krátkou, stručnou for-
mou.
Nový bezdrátový rozhlas v obci

byl odzkoušen. Jsou tři drobné při-
pomínky. Montážní firma provede je-
jich odstranění v dohodnutém termínu.
Dále se projednává doplnění hlásících
míst podle projektu ke všeobecné spo-
kojenosti.
Výkop a pokládka kanalizace se pro-

vádí na silnici směrem na Lukavici. Pra-
cují dvě pracovní skupiny. Práce za-
tím díky mírné zimě probíhají dobře.
Druhá větev po silnici od konzumu ke
Skuhrovu se začne dělat následně od
května.
Projednána je oprava komunikací

po provedených zemních pracích, tj. na
Zámecké a na silnici Solnice- Skuhrov.
Termíny jsou stanoveny, započne se po
dokončení stavby čističky.
Výstavba rodinných domků na Zá-

mecké současně čekáme na prodej po-
zemků od původních majitelů. Pak ne-

bude nic bránit rozparcelování a na-
bídce zájemcům o stavbu. Očekáváme,
že již vše uskuteční v co nejkratší době.
V horní části Kvasin se započalo s

výstavbou náhradního bydlení pro Be-
nešovi, náhradou za stávající bydlení u
závodu Škoda.
Je projednána úprava toku řeky u

jezu v horní části pod Lerchovnou, kdy
došlo ke shodě mezi panem Petrem, Po-
vodím Labe, Odborem životního pro-
středí a obcí ke zrušení jezu. Sjednává
se další potřebná úprava koryta, aby
nedocházelo k vylití vody z břehů v této
části obce.
Pro zlepšení bezpečnosti na komu-

nikacích v obci bude prováděno mě-
ření rychlosti, hlavně na „třicítceÿ u
školy na „čtyřicítceÿ na Zámecké a sa-
mozřejmě na hlavní komunikaci od kon-
zumu k Lerchovně.
V okolí závodu Škoda na přileh-

lých komunikacích obytných zón, na
Zámecké a v ulici K Nádraží je do-
hodnuto, že budou špatně zaparkované
automobily zajištěny „botičkouÿ a ná-
sledně výrazně pokutovány.
Pro ty co nezaregistrovali, že se sní-

žily ceny za svoz komunálních odpadů
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v naší obci, uvádíme, že jsme všem a
na všechny svozy poskytli z obecního
rozpočtu dotaci o kterou byla cena po-
nížena. Ceník byl uveřejněn ve zpravo-
daji č.36. Proto i přes zdražení od firmy
RUND došlo ke slevě v Kvasinách jako
jediné v okrese. -ou-

Připojení na kanalizaci

Výklad č. 19 k zákonu o vodovodech
a kanalizacích a souvisejícím právním
předpisům

Ministerstvo zemědělství České
republiky

Výklad úseku vodního hospodářství

Věc: Povinnost připojení se na ka-
nalizaci [k §3 odst. 8 zákona o vo-
dovodech a kanalizacích]

Dotaz:
Jak postupovat ve vztahu k ustano-

vení §3 odst. 8 zákona o vodovodech a
kanalizacích v případech, kdy již bylo
rozhodnuto v rámci stavebního povo-
lení např. o suché jímce nebo rozhod-
nutím vodoprávního úřadu o domovní
čistírně odpadních vod?

Výklad:
Povinnost uloženou pravomocným

rozhodnutím vydaným podle ustano-
vení §3 odst. 8 zákona č. 274/2001 Sb.,
o vodovodech a kanalizacích pro veřej-
nou potřebu a o změně některých zá-
konů (zákon o vodovodech a kanali-
zacích), ve znění pozdějších předpisů,
je vlastník stavebního pozemku nebo
stavby, na které vznikají, nebo mohou
vznikat, odpadní vody, ve stanovené

lhůtě splnit a to bez ohledu na exis-
tenci řádně povolené stavby (např. su-
ché jímky, čistírny odpadních vod), je-
jichž prostřednictvím dosud k likvidaci
odpadních vod docházelo.

Odůvodnění:
Zákon č. 274/2001 Sb., o vodovo-

dech a kanalizacích pro veřejnou po-
třebu a o změně některých zákonů
(zákon o vodovodech a kanalizacích),
ve znění pozdějších předpisů s účin-
ností od 1. ledna 2002 zakotvuje právo
obce rozhodnutím v přenesené působ-
nosti uložil vlastníkům stavebního po-
zemku nebo staveb (dále jen „povinná
osobaÿ), na kterých vznikají nebo mo-
hou vznikat odpadní vody, povinnost
připojit se na kanalizaci v případech,
kdy je to technicky možné (§3 odst. 8
zákona o vodovodech a kanalizacích).

Rozhodnutí dle ustanovení §3 odst.
8 zákona o vodovodech a kanaliza-
cích se vydá na základě řádně prove-
deného správního řízení, v rámci něhož
je obecní úřad příslušné obce, který vy-
konává přenesenou působnost (§109 zá-
kona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní
zřízení), ve znění pozdějších předpisů),
povinen, v souladu s ustanovením §31
odst. 1 zákona o správní řízení (správní
řád) ve znění pozdějších předpisů. Tím
je zajištěno, aby pochybnosti o zákon-
nosti jak správního řízení, tak i samot-
ného správního rozhodnutí byly vylou-
čeny. Vzor rozhodnutí podle ustanovení
§3 odst. 8 zákona o vodovodech a kana-
lizacích je uveden v příloze.

Vzhledem k požadavku určitosti
a přesnosti správního rozhodnutí je,
kromě jeho obecných náležitostí ob-
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sažených v ustanovení §47 správního
řádu, třeba ve výroku tohoto rozhod-
nutí stanovit, na jaký stavební poze-
mek, resp. na jakou stavbu se uvedená
povinnost vztahuje, popř. v jaké části
kanalizace a v jakém místě lze , s ohle-
dem na technické možnosti, připojení
realizovat.

Po nabytí právní moci rozhodnutí
vydaného podle ustanovení §3 odst. 8
zákona o vodovodech a kanalizacích
je nezbytné, aby povinná osoba požá-
dala za účelem realizace uložené povin-
nosti příslušný obecný stavební úřad o
vydání stavebního povolení ke stavbě
kanalizační přípojky podle ustanovení
§58 zákona č. 50/1976 Sb., o územní
plánování a stavebním řádu (stavební
zákon), ve znění pozdějších předpisů,
a souvisejících právních předpisů. I s
ohledem na nezbytnost zajištění sta-
vebního povolení pro uvedenou stavbu
je třeba lhůtu ke splnění povinnosti ulo-
žené podle ustanovení §3 odst. 8 zákona
o vodovodech a kanalizacích (§47 odst.
2 správního řádu) volit tak, aby její do-
držení nebylo ze strany povinné osoby
již předem z objektivních důvodů vy-
loučeno.

Pokud je dotčeného stavebního po-
zemku nebo stavby vybudována stavba,
která slouží k likvidaci odpadních vod,
je k jejímu event. Odstranění po-
třeba buď povolení obecného staveb-
ního úřadu podle ustanovení §88 odst.
4 stavebního zákona (pokud se např.
jedná o bezodtokovou jímku žumpu)
nebo povolení příslušného vodopráv-
ního úřadu podle ustanovení §15 odst.
1 vodního zákona (pokud se jedná o

vodní dílo např. domovní čistírnu od-
padních vod).
Kopii pravomocného rozhodnutí o

povinnosti připojit se na kanalizaci
podle ustanovení §3 odst. 8 zákona o
vodovodech a kanalizacích zašle obecní
úřad, který je vydal, příslušnému vodo-
právnímu úřadu. Ten může podle usta-
novení §12 odst. 1 písm. g) vodního zá-
kona platné povolení k nakládání s vo-
dami změnit nebo zrušit, byla-li opráv-
něnému, který má povolení k vypouš-
tění odpadních vod do vod povrchových
nebo podzemních, uložena povinnosti
připojit se na kanalizaci podle ustano-
vení §3 odst. 8 zákona o vodovodech a
kanalizacích.

V Praze dne 11. října 2005

RNDr. Pavel Punčochář, CSc.
Vrchní ředitel úseku vodního hospodářství

MINISTERSTVO ZEMĚDĚLSTVÍ
České republiky

117 05 Praha 1, Těšnov 17

Otázka hlučnosti

Krajská hygienická stanice
Královéhradeckého kraje se
sídlem v Hradci králové

Věc: Stížnost občanů obce Kva-
siny

Dobrý den,

odpovídám na Vaše podání ze dne
7. 3. 2007, doručené KHS dne 9. 3. 2006.
Vaše podání bereme na vědomí, věc je
v řešení. V současné době jsou limity
hluku v nočních hodinách mírně pře-
kročeny. Společnost Škoda Auto má v

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 37/2007



Obec informuje 5

areálu v Kvasinách povolen zkušební
provoz, v jehož rámci musí problém s
nadměrným hlukem vyřešit. O výsled-
cích budete informování.

S pozdravem

Ing. Libotovský Martin
odborný pracovník

oddělení hygieny obecné a komunální

Signál televize Prima

Vážený pane starosto,

obdrželi jsme od Vás stížnost občanů
obce Kvasiny ve věci údajného zhor-
šení příjmu televizního signálu stanice
Prima. Po prověření našimi odbornými
útvary jsme došli k následujícím fak-
tům:
1. Vámi doložené kontrolní měření je
zjištěním současného stavu a nepro-
kazuje zhoršení, ke kterému mělo
údajně dojít dostavbou nové haly v
areálu závodu, neboť neobsahuje mě-
ření stavu před zahájením výstavby.

2. Vysílač z nějž je signál TV Prima
šířen je ve vzdálenosti 13,2 km od
Kvasin (a je jedním z nejsilnějších
vysílačů v oblasti), a vzhledem k ta-
kové vzdálenosti nemůže mít zastí-
nění závodem takový vliv na kvalitu
signálu.

3. Hodnoty měření navíc prokazují, že
i místa ve stínu závodu mají dobrý
signál a naopak existují místa, u
nichž přímý signál neprotíná areál
našeho závodu a přesto jsou i zde
zjištěny špatné hodnoty.

4. V roce 2006 byla dokončena pouze
přístavba haly montáže a ani tato
stavba nezvětšila šířku závodu oproti

minulým letům, kdy k žádné stíž-
nosti nedošlo.
Na základě výše uvedených zjištění

jsme přesvědčeni, že zhoršený signál
TV Prima v Kvasinách není zaviněn fir-
mou Škoda Auto a.s.
Zároveň doporučujeme vyčkat na

digitalizace TV signálu, která dle in-
formací z Radiokomunikací ČR má být
zahájena na Rychnovsku v polovině
příštího roku.

S pozdravem
Ing. Lubomír Vasický
vedoucí VFV

Majitelům studní

Městský úřad Rychnov nad
Kněžnou, odbor životního

prostředí
Havlíčkova 136, 516 01 Rychnov nad

Kněžnou

Základní právní informace k
otázkám souvisejícím se zánikem
platnosti povolení k nakládání s

vodami

Ve sdělovacích prostředcích byly v
uplynulých dnech uvedeny informace
týkající se zániku platnosti povolení
k nakládání s vodami, které vyvolaly
řadu dotazů a nejasností, zejména ze
strany majitelů domovních studní.
Za účelem včasné informovanosti

obcí a široké veřejnosti sdělujeme kom-
pletní právní informace týkající se této
problematiky.
Dne 1. 1. 2002 nabyl účinnosti zákon

č. 254/2001 Sb., o vodách a o změně
některých zákonů (vodní zákon). Člán-
kem II. odst. 2 zákona č. 20/2004 Sb.,
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kterým byl změněn zákon o vodách,
byla omezena platnost povolení k od-
běru povrchových a podzemních vod,
s výjimkou povolení k odběrům
podzemních vod ze zdrojů (do-
movních studní) určených pro in-
dividuální zásobování domácností
pitnou vodou, a platnost povolení k
vypouštění odpadních vod do vod po-
vrchových nebo podzemních, která na-
byla právní moci do 31. prosince 2001.
Platnost těchto povolení je omezena
dnem 1. ledna 2008, pokud nezanikne
uplynutím doby, na kterou byla udě-
lena, je-li tato doba kratší. Vodní zá-
kon zároveň uvedl, že ustanovení §9
odst. 4 vodního zákona (prodloužení
doby platnosti povolení k nakládání s
vodami) tímto bodem není dotčeno.

Z výše uvedeného pro občany, ma-
jitele domovních studní vyplývá:

1. Na odběry podzemních vod ze studní
vybudovaných před rokem 1955 (tzv.
„historických studníÿ), které jsou
považovány za povolené, se v pl-
ném rozsahu vztahuje časové ome-
zení doby platnosti (tj. včetně vý-
jimky pro odběry podzemních vod
ze zdrojů určených pro individu-
ální zásobování pitnou vodou) ve
smyslu ustanovení čl. II bodu 2 zá-
kona 20/2004 Sb., kterým se mění
zákon č. 254/2001 Sb., o vodách a o
změně některých zákonů (vodní zá-
kon). To znamená, že odběry vody
z domovních studní vybudovaných
před rokem 1955 (mimo artézské
vrty) využívané pro individuální zá-
sobování domácností pitnou vodou
se považují za vodoprávně povolené

a k zániku povolení těchto od-
běrů k 1. 1. 2008 nedochází. (1)
(1) Tato právní fikce vydání povolení
jako správního aktu platí za předpo-
kladu, že u těchto odběrů nedošlo k
zásadním změnám jejich rozsahu a
účelu (např.: zásobování vybudované
provozovny a jiné podnikatelské akti-
vity).

2. Dosud platná povolení k odběrům
podzemních vod ze zdrojů určených
pro individuální zásobování domác-
ností pitnou vodou, která nabyla
právní moci do 31. 12. 2001, ke dni
1. 1. 2008 nezanikají.

3. Pokud občané odebírají podzemní
vodu ze studny vybudované po roce
1955 a nemají vodoprávní povolení
k odběru, jedná se o nepovolený od-
běr a dopouštějí se přestupku na
úseku vodního hospodářství. Je v je-
jich zájmu, aby si o povolení k od-
běru podzemní vody podle současné
právní úpravy ve vodním hospodář-
ství požádali.

4. Příslušnými vodoprávními
úřady, které povolují pro potřeby
jednotlivých občanů (domácností)
odběr a jiné nakládání s povrcho-
vými a podzemními vodami (viz
105 vodního zákona), jsouMěstský
úřad Rychnov nad Kněžnou (pro
obce Bílý Újezd, Byzhradec, Černí-
kovice, Jahodov, Javornice, Kvasiny,
Lhoty u Potštejna, Libel, Liberk,
Lično, Lukavice, Osečnice, Skuhrov
nad Bělou, Slatina nad Zdobnicí,
Solnice, Synkov-Slemeno, Třebe-
šov, Voděrady, Zdobnice), Měst-
ský úřad Vamberk (pro obce Lu-

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 37/2007



Obec informuje 7

penice, Polom, Potštejn, Proruby,
Rybná nad Zdobicí, Záměl) aMěst-
ský úřad Rokytnice v Orlických
horách (pro obce Bartošovice v Or-
lických horách, Orlické Záhoří, Pě-
čín, Říčky v Orlických horách).

5. Nová právní úprava ve vodním hos-
podářství nestanovila žádnou po-
vinnost „přihlašování domovních
studníÿ
Další informace je možno

získat na internetových strán-
kách Ministerstva zemědělství ČR
(www.zanikpovoleni.cz), nebo na in-
folince 800 101 197.
V příloze k této informaci přiklá-

dáme vzor tiskopisu „žádost o povolení
k odběru podzemních vod pro potřeby
jednotlivých občanů (domácností)ÿ

Ing. Luboš Meloun
vedoucí odboru životního prostředí

Zápisy ze zasedání zastupitelstva

Zápis
z 3. zasedání Obecního zastupitelstva Kvasiny
konaného dne 13. 12. 2006

Místo konání: Kulturní dům
Termín: 13. 12. 2006 v 18.00 hodin
Přítomno: 14 členů obecního zastupitelstva
Omluven: J. Krucká
Jednání řídil: p. Pavel Ulrich, starosta

Zasedání zahájil starosta pan Pavel Ulrich, který členy obecního zastupitelstva
přivítal a konstatoval, že schůze je usnášení schopná nadpoloviční většinou všech
členů zastupitelstva.
Zapisovatelkou z dnešního jednání je určena paní Šintáková.
Návrhová komise je určena ve složení: p. Václav Petr, p. Jan Polívka
Zápis z jednání ověří: p. Josef Štěpánek, p. Aleš Vavera

Schválení programu

Starosta p. Pavel Ulrich přečetl program dle navržených bodů. Navrhl dopl-
nění programu zasedání o bod 7. Rekonstrukce základní školy Kvasiny, bod 8.
Směnné smlouvy Černý les Zámecká ulice a o bod 9. Návrh z MĚU, odbor regio-
nálního rozvoje od pana Jasanského. Poté vyzval členy ZO, aby vznesli případné
připomínky. Nikdo žádné připomínky neměl.
Usnesení: ZO schvaluje program zasedání
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 37/2007

file:www.zanikpovoleni.cz


Obec informuje 8

Kontrola minulého usnesení

Starosta p. Pavel Ulrich přečetl usnesení z minulého zasedání konaného dne
15. 11. 2006. Konstatoval, že v současné době už probíhají inventarizační práce.
Usnesení: ZO bere na vědomí kontrolu minulého usnesení
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Kontrola usnesení rady obce

Starosta p. Pavel Ulrich zahájil k tomuto bodu diskusi. Dodal, že pokud se
usnesení Rady obce budou týkat ZO, dostane je každý člen ZO k prostudování.
K tomuto bodu nikdo žádné připomínky neměl.

Usnesení: ZO bere usnesení rady obce na vědomí
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Schválení nákupu pozemku Voltnerová + Býčková

Starosta p. Pavel Ulrich konstatoval, že těchto nákup pozemků byl projed-
nán Radou obce. Obsahem kupních smluv jsou nabývací tituly, cena za 1m2,
způsob převedení ceny a standardní smluvní podmínky. Starosta p. Pavel Ulrich
dále konstatoval, že pokud dojde k drobným úpravám, nebudou tyto smlouvy
narušeny.
Pan RNDr. Otto Štěpán uvedl, že pokud tyto pozemky budou později prodá-

vány s rozvahou, jejich cena se brzy vrátí.
Usnesení: ZO schvaluje kupní smlouvy na nákup pozemků od pí Voltnerové a pí
Býčkové na Zámecké ulici dle předložených kupních smluv. ZO pověřuje starostu
jejich podpisem.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Schválení rozpočtového výhledu do roku 2009

Starosta p. Pavel Ulrich uvedl, že rozpočtový výhled do roku 2009 byl odsou-
hlasen Radou obce a zahájil k tomuto bodu diskusi. Vysvětlil všem členům ZO,
že z kapitálového výsledku je nutné zaplatit čerpání úvěru a splátku jistiny. Kon-
statoval, že se Obec bude snažit získat granty a dotace na zlepšení ZTV a také na
zlepšení finanční situace. Dále členům ZO vysvětlil, proč musí být schválení roz-
počtového výhledu na 3 roky dopředu. Je to podmínka finančního auditu, který
má tak přehled o hospodaření s příjmy z daní. Vývoj rozpočtu je konstantní, a
proto nemůžeme předpokládat jeho snížení a ani zvýšení.
Usnesení: ZO schvaluje rozpočtový výhled do roku 2009 podle předloženého
konceptu.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Schválení dofinancování dešťové kanalizace Zámecká
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Starosta p. Pavel Ulrich informoval členy ZO, že obdrželi plán dešťové kana-
lizace, který je v profilu DN500. Projektanti došli k závěru, že dešťová kanalizace
není dostatečně velká. Proto byly tyto práce zastaveny a díky této skutečnosti
došlo k navýšení ceny tohoto projektu téměř o 1.100.000,– Kč. V případě, že
nedáme VČE souhlas s dofinancováním dešťové kanalizace, provede tento pro-
jekt v profilu DN500. To by nebylo ale dobré řešení. Po domluvě s p. Kubíčkem,
starosta p. Pavel Ulrich konstatoval, že některé položky jsou navýšeny o příliš vel-
kou částku a dodal, že se bude snažit získat dotaci od Krajského úřadu v případě
snížení ceny. Potom by mohla být tato dešťová kanalizace dofinancována.
Pan RNDr. Otto Štěpán uvedl, že souhlasí s větším profilem a se získáním

peněz od Krajského úřadu. Konstatoval, že obec byla už korektní v tom, že tyto
práce zastavila včas. Rozhodně ale nesouhlasí s vystavěním dešťové kanalizace,
která by nebyla dostačující.
Pan Jaroslav Tkadlec doplnil, že některé položky opravdu cenově neodpoví-

dají a navrhl předat požadavek o vysvětlení některých položek, jejich snížení a
tak i celkové snížení nákladů na dofinancování VČE.
Usnesení: ZO bere tuto změnu na vědomí a na základě podkladů požaduje
jednat s dodavateli o výši dofinancování a žádat Krajský úřad o dotaci na ZTV
Zámecká. ZO pověřuje vedení obce jednáním v této záležitosti.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Odsouhlasení smlouvy s firmou Kerson „rekonstrukce základní školyÿ

Starosta p. Pavel Ulrich konstatoval, že na rekonstrukci základní školy Kva-
siny bylo usnesením od Krajského úřadu 7. 12. odsouhlaseno 4,2 milionů. Z toho
jeden milion korun přijde ještě tento rok. Obec se v tomto případě stává objed-
natelem. Celou akci rekonstrukce základní školy Kvasiny vyhrála firma Kerson.
Výstavba by měla trvat 3 roky. Došlo ale ke zkrácení termínu na letošní rok a na
rok 2007. Rekonstrukce se bude týkat výměny oken, dveří, rekonstrukce topení a
střechy.
Pan RNDr. Otto Štěpán navrhl v důsledku toho, že obec je objednatelem,

jmenování soustavného dozoru nad touto akcí, který bude mít všechny informace
a bude na celou akci dohlížet.
Starosta p. Pavel Ulrich navrhl, že by se na dohledu mohlo podílet i více lidí,

například i ředitel Základní školy a také si ze zbývajících finančních prostředků
objednat i profesionální stavební dozor. Pan RNDr. Otto Štěpán na tento návrh
odpověděl, že to musí být někdo, kdo na to bude dohlížet a veškeré informace
předá i nám.
Pan Novotný se optal, zda jsou k dispozici nějaké materiály, na kterých jsou

vyčíslené náklady na tuto rekonstrukci. Starosta p. Pavel Ulrich informoval členy
ZO, že tyto podklady, na kterých jsou vyčíslené náklady, jsou k dispozici na
Obecním úřadu.
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Pan Václav Brandejs navrhl sloučení dvou návrhů. Dozorem nad touto akcí
by mohl být odborník i člen ZO.
Usnesení: ZO schvaluje smlouvu o dílo č. 153/06 na rekonstrukci základní školy
Kvasiny. ZO pověřuje starostu podpisem této smlouvy. ZO schvaluje výběr sta-
vebního dozoru a pověřuje starostu p. Pavla Ulricha jako stavební dozor, který
je povinen předávat informace ZO.
Hlasování: usnesení bylo přijato 12 hlasy, hlasování se zdržel p. Novotný, p.
Václav Petr

Schválení směnných smluv „Benešovi, Bubnováÿ

Členům ZO byly předloženy směnné smlouvy PZ Kvasiny-Solnice týkající
se směny pozemků s paní Růženou Bubnovou a manželi Benešovými. Starosta
p. Pavel Ulrich konstatoval, že po dohodě s právníky bylo dohodnuto, že stavba
nových rodinných domů bude financována Městem Solnicí a pozemky budou smě-
něny za pozemky na Zámecké ulici, které jsou ve vlastnictví obce Kvasiny. Podle
směnných smluv budou pozemky vyměněny formou pozemek za pozemek a ne
výměra za výměru. Tyto směnné smlouvy byli projednány i s majiteli. Smlouva
o smlouvě budoucí směnné je závazek na celý rok 2007.
Pan Václav Petr se optal, proč je tento problém řešen obcí, když je to celé

záležitostí závodu Škoda Auto. Na tento dotaz starosta p. Pavel Ulrich odpověděl,
že obec dostala dotaci na PZ Kvasiny-Solnice a podmínkou této dotace bylo to,
že obec „vyčistíÿ prostor pro rozvoj Škoda Auto od obyvatel.
Usnesení: ZO schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí směnné s paní Růženou
Bubnovou a smlouvu o smlouvě budoucí směnné s manželi Benešovými. ZO po-
věřuje starostu podpisem těchto smluv.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy, hlasování se zdržel p. Jaromír
Novotný

Vyhodnoceni vlivu Územního plánu Solnice-Kvasiny na životní
prostředí

Starosta p. Pavel Ulrich informoval členy ZO, že Územní plán Solnice, Kva-
siny na základě nového stavebního zákoníku je podmíněn vyhodnocením vlivu na
životní prostředí, které obsahuje zpracování vyhodnocení a vypořádání vyjádření
ke koncepci.
Paní Holíková se optala, zda se jedná o nějaký konkrétní vliv na životní pro-

středí. Na tento dotaz starosta p. Pavel Ulrich odpověděl, že se jedná o celkové
vyhodnocení vlivu Územního plánu na celé území obce Kvasiny. Tento Územní
plán může mít vlivy, a to jak předpokládané i nepředpokládané, na životní pro-
středí, které musí zpracovatel dohledat a také musí tyto vlivy posoudit.
Starosta p. Pavel Ulrich vyzval členy ZO, aby vznesli další dotazy. Nikdo

žádné jiné připomínky neměl.
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Usnesení: ZO schvaluje smlouvu o dílo na návrh koncepce vyhodnocení vlivu
Územního plánu obce Kvasiny na životní prostředí. ZO pověřuje starostu podpi-
sem této smlouvy.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Změny rozpočtu na rok 2006

Podklady ke změnám rozpočtu na rok 2006 byli členům ZO předloženy k
prostudování. Jedná se o změny ve výši 100 000,– Kč týkající se platů v místním
hospodářství v důsledku navýšení pracovní síly a o drobné položky.
Usnesení: ZO schvaluje úpravu rozpočtu na rok 2006 dle předloženého návrhu.
ZO pověřuje správce rozpočtu zapracováním těchto změn do rozpočtu obce.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Různé

Diskuse k záměru dokončení komunikace II/321

Starosta p. Pavel Ulrich informoval členy ZO, že na zasedání ZO konaného
dne nebyla schválena dostavba přeložky silnice II/321, ale byla schválena změna
Územního plánu týkající se nedokončení této přeložky. Dále představil členům
ZO varianty možného řešení stavu komunikačního systému v obci Kvasiny na
základě předložené mapy, kterou dostali všichni členové ZO k prostudování.
Paní Iva Rýdlová se optala, co vlastně přinese dokončení komunikace II/321

obci Kvasiny. Na tento dotaz pan Jan Polívka odpověděl, že dojde k ulehčení
dopravy a dojde i ke zlevnění autobusové dopravy.
Pan RNDr. Otto Štěpán vyzval členy ZO, aby uvedli přínosy a nedostatky

této komunikace.
Pan Petr Novotný uvedl, proč by měla nová komunikace vést kolem hřiště,

zámku a parku. K této připomínce starosta p. Pavel Ulrich dodal, že podél nové
komunikace budou zbudovány chodníky i přechody pro chodce.
Pan Václav Brandejs konstatoval, že se musí dbát na to, aby byly vyvěšeny

oprávněné připomínky všech občanů obce Kvasiny, kterých se tato nová komu-
nikace týká. Souhlasí s návrhem obnovení záměru dokončení komunikace II/321,
ale musí se zvážit její negativní vlivy odborníkem a musí se najít jejich vhodné
řešení.
Pan RNDr. Otto Štěpán upozornil na možnost, že by někdo spočítal zvýšení

frekvence dopravy po dokončení této přeložky.
Pan Jaroslav Tkadlec navrhl možnost pozvání odborníků a vložení anketního

lístku týkajícího se dokončení této přeložky do kvasinského zpravodaje. Tuto
možnost pan RNDr. Otto Štěpán odmítl s tím, že nejdříve musí být občané
informováni nějakým odborníkem a teprve potom mohou vyplnit anketu.
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Pan Václav Petr upozornil na problém dopravní situace v zimním období, kdy
silničáři mají na starosti jiné komunikace. K této problematice starosta pan P.
Ulrich dodal, že při existenci silnice II. třídě nastane zcela jiná situace.
Usnesení: ZO pověřuje radu zahájením jednání o výhledu řešení dopravní situ-
ace v oblasti Solnice-Kvasiny se zaměřením zejména na úsek silnice III/31817 v
úseku most-Zámek a na úsek silnice III/31818.
Hlasování: usnesení bylo přijato 12 hlasy. hlasování se zdržel p. Václav Petr, p.
Jaroslav Novotný

Diskuse k investičním plánům obce rok 2007

Starosta p. Pavel Ulrich zdůraznil investiční akce - výstavbu ZTV, výstavbu
kanalizace, výkupy pozemku, položení kanalizace do komunikace. Dále požádal
členy ZO, aby do konce roku 2006 předložili své návrhy na drobné akce, které
předseda finančního výboru p. RNDr. Otto Štěpán zapracuje do rozpočtu. Poté
vyzval členy ZO aby své návrhy přednesli na zasedání ZO:
Štěpánek Josef zlepšení odvozu plastů a skla (problematika kapacity popelnice v
ubytovně „konzumÿ, okály)
Brandejs Václav žádné návrhy
Mgr. Holíková Markéta žádné návrhy
Mgr. Podstávková Jana vybudování chodníku k základní škole, bezbariérové pří-
stupy
Rýdlová Iva žádné návrhy
Tkadlec Jaroslav lokality pro nové bydlení ve střední části obce
Ulrich Pavel autobusová zastávka u Ústavu sociální péče, Územní plán komuni-
kační sítě, rybník, zelené plochy, cyklotrasy, dovybavení místního hospodářství
technikou
Polívka Jan žádné návrhy
Petr Václav cesta na zásobování
Novotný Petr chodník k základní škole
Novotný Jaroslav žádné návrhy
Nosek Josef kritická místa při přívalových deštích
RNDr. Štěpán Otto žádné návrhy

Vyvěšení návrhu rozpočtu na rok 2007-01-07

Starosta p. Pavel Ulrich navrhl přesunout tento bod na příští zasedání ZO.

Představení plánu práce finančního a kontrolního výboru

Pan Václav Brandejs navrhl tento bod přesunout na příští zasedání ZO.
Usnesení: ZO schvaluje přesunutí bodů vyvěšení návrhu rozpočtu na rok 2007 a
představení plánu práce finančního a kontrolního výboru na příští zasedání ZO.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
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Diskuse k cenám svozu komunálních odpadů od 1.1.2007

Starosta p. Pavel Ulrich konstatoval, že Obec Kvasiny pro občany svoz komu-
nálních odpadů vždy finančně zvýhodňovala, a to podporou 20% z ceny na každý
svoz pro každého občana. Řádově se jedná o 100.000,– Kč. Touto podporou se
podařilo zlikvidovat především černé skládky.
Usnesení: ZO schvaluje podepsání svozů komunálních odpadů od 1.1.2007 s tím,
že obec Kvasiny poskytne dotaci ve výši 20% z ceny svozu.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Diskuse „stížnosti občanůÿ

Starosta p. Pavel Ulrich informoval členy ZO, že se jedná zejména o stížnosti
občanů na zhoršení signálu TV Prima, který způsobila dostavba závodu Škoda
Auto, a.s. a špatné zrcadlo na křižovatce u Konzumu, které se zamlžuje. Od SÚS
získá Obec vyhřívané zrcadlo s podmínkou, že obec Kvasiny zajistí vyhřívání
tohoto zrcadla do konce roku.
Pan Václav Petr upozornil na další problematiku, kterou je hluk u závodu

Škoda Auto. Navrhl měření hluku za závodem na náklady obce bez vědomí Škoda
Auto. A také navrhl stanovení hranice mezi obecní komunikací a sousedících
pozemků při zaměřování pozemků.
Usnesení: ZO schvaluje zajištění měření hluku v oblasti „na zbraniÿ na náklady
obce Kvasiny. ZO schvaluje zajištění měření hranice mezi obecní komunikací a
sousedícími pozemky na náklady obce Kvasiny.
Hlasování: usnesení bylo přijato 13 hlasy, hlasování se zdržel p. Václav Petr
Pan Jaroslav Tkadlec informoval členy ZO, že stávající rozhlas bude nahrazen

bezdrátovým rozhlasem, který bude řízen z centrální ústředny v Solnici a ovlá-
daný z obce Kvasiny. Bude nainstalován přibližně na 10 míst v obci. Je možné i
jeho ovládání pomocí mobilního telefonu a hlášení je možné z území celé České
republiky.
Paní Markéta Holíková se optala, zda se plánuje propojení chodníků od Kvasin

do Skuhrova nad Bělou. Na tuto otázku starosta p. Pavel Ulrich odpověděl, že se
tato akce plánuje, ale v oblasti u Skuhrova nad Bělou by muselo dojít k odstřelení
skály.
Pan Rudolf Beneš informoval členy ZO o svém dopise pro Škoda Auto, ve

kterém uvádí výsledky měřené hlučnosti, upozorňuje na snímání svého domu
podnikovými kamerami, svícení světel a přístupovou cestu ke svému domu. Tento
dopis byl poslán již před 3 týdny, ale žádné vyjádření zatím neobdržel. Dále se
optal, co se bude dít v případě, že měření hluku vyjde ve zvýšených hodnotách. Na
tuto otázku starosta p. Pavel Ulrich odpověděl, že se tato situace začne okamžitě
řešit.
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Zasedání ZO bylo ukončeno v 21.30 hodin. Na závěr zasedání starosta p. Pavel
Ulrich popřál všem přítomným veselé Vánoce a všechno nejlepší do nového roku
2007.

Zápis

z 4. zasedání Obecního zastupitelstva Kvasiny
konaného dne 7. 2. 2007

Místo konání: Kulturní dům
Termín: 7. 2. 2007 v 18.00 hodin
Přítomno: 11 členů obecního zastupitelstva
Omluven: Jan Polívka, Iva Rýdlová, RNDr. Otto Štěpán
Jednání řídil: p. Pavel Ulrich, starosta

Zasedání zahájil starosta pan P. Ulrich, který členy obecního zastupitelstva
přivítal a konstatoval, že schůze je usnášení schopná nadpoloviční většinou všech
členů zastupitelstva. Zapisovatelkou z dnešního jednání je určena paní Šintáková.
Návrhová komise je určena ve složení: pan A. Vavera, pan J. Štěpánek Zápis z
jednání ověří: paní J. Krucká, pan J. Nosek

Schválení programu

Starosta P. Ulrich přečetl program dle navržených bodů a vyzval členy ZO,
aby vznesli případné připomínky k programu zasedání. Nikdo k tomuto programu
žádné připomínky neměl.
Usnesení: ZO schvaluje program zasedání.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Kontrola minulého usnesení

Starosta P. Ulrich přečetl usnesení z minulého zasedání konaného dne 13. prosince
2006.
Informoval členy ZO o tom, že kupní smlouvy na nákup pozemků od pí Volt-

nerové a pí Býčkové na Zámecké ulici byly vypracovány do všech detailů. Pouze
podpis ze strany Obce Kvasiny se zdrží o dobu, než budou provedeny změny
údajů týkajících se rozlohy pozemků, které do KN zapracuje p. Krsek. Jedná se
o to, že daná rozloha pozemků je ve skutečnosti menší.
Dále informoval členy ZO o podepsání smlouvy o dílo č. 153/06 na rekon-

strukci základní školy Kvasiny. Bylo také už vypsáno výběrové řízení na stavební
dozor. Na zasedání Rady Obce bylo ale zjištěno, že jednotlivé nabídky se netýkají
celého období rekonstrukce, ale pouze nejvíce vytížených měsíců. Proto bylo tedy
výběrové řízení zrušeno.
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Na minulém zasedání bylo také projednáváno schválení směnných smluv s
manželi Benešovými a paní Růženou Bubnovou. Obě tyto smlouvy byly pode-
psány.
Dále starosta P. Ulrich konstatoval, že změny rozpočtu na rok 2006 byly již

správcem rozpočtu zapracovány.
Co se týká diskuse k záměru dokončení komunikace II/321, byla Rada obce

pověřena zahájením jednání o výhledu řešení dopravní situace v oblasti Solnice-
Kvasiny se zaměřením zejména na úsek silnice III/31817 v úseku most-Zámek a
na úsek silnice III/31818. K tomuto bodu starosta P. Ulrich dodal, že Rada obce
oslovila dodavatele, který bohužel nemůže vyplnit naše požadavky do té doby,
dokud nebude známa konečná podoba, a zahájil k tomuto bodu diskusi.
Místostarosta J. Tkadlec potvrdil, že byl poslán dopis na SÚS a navrhl, aby

se před uskutečněním této vážné akce počkalo, až budou k dispozici skutečné
podklady.
Pan RNDr. O. Štěpán dodal, že na základě všech tří variant možného řešení

stavu komunikačního systému v obci Kvasiny a na základě mapy, kterou starosta
P. Ulrich představil členům ZO na minulém zasedání, by měli být odborníci
schopni spočítat, jaké výsledky by to pro jednotlivé varianty přineslo.
Na závěr této diskuse přečetl dopis, kterým odpověděla SÚS na naši žádost

a konstatoval, že z jejich odpovědi vyplývá, že musíme nejprve vybrat určitou
trasu.
Pan Ing. V. Brandejs k tomuto bodu ještě dodal, že by se měla vyhledat firma,

která by byla schopna zpracovat kompletní dopravní situace v obci Kvasiny.
Usnesení: ZO schvaluje vyhledání firmy, která posoudí vliv dopravní situace
v obci Kvasiny. Tuto firmu pozvat na další zasedání ZO. ZO pověřuje Radu
obce jednáním s dodavateli, kteří vypracují projekt dopravní koncepce a tyto
dodavatele pozvat na další zasedání ZO.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
Na závěr kontroly minulého usnesení starosta P. Ulrich informoval členy ZO,

že návrh rozpočtu na rok 2007 je vyvěšen, dále byla podepsána smlouva na svoz
komunálních odpadů od 1. 1. 2007. Také bylo provedeno měření hluku u závodu
Škoda Auto, kde bylo zjištěno, že jsou přesaženy limity. Po odstranění zdroje
hluku bude provedeno další měření hlučnosti na náklady obce. Provedeno bylo i
měření hranic mezi obecní komunikací a sousedícími pozemky.
Usnesení: ZO bere na vědomí kontrolu minulého usnesení.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Kontrola usnesení Rady obce

Starosta P. Ulrich zahájil k tomuto bodu diskusi a konstatoval, že se konala
již 2. rada od minulého zasedání ZO. Zápisy mají všichni členové ZO k dispozici
a starosta P. Ulrich vyzval přítomné zda má k jednání rady někdo připomínky.
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K tomuto bodu nikdo žádné připomínky neměl.
Usnesení: ZO bere na vědomí usnesení Rady obce.
Hlasování: usnesení bylo přijato 8 hlasy, hlasování se zdržel: J. Novotný, V. Petr,
A. Vavera

Schválení rozpočtu obce na rok 2007

Starosta P. Ulrich konstatoval, že rozpočet obce na rok 2007 byl představen
členům ZO na rozšířeném zasedání rady Obce, které se konalo 23. ledna a vyvě-
šen byl 24. ledna 2007. Dále uvedl, že návrh rozpočtu bude zapracován v rámci
účetnictví dle položek. Do rozpočtu obce na rok 2007 bude možno nahlédnout na
Obecním úřadě. Poté zahájil diskusi k tomuto bodu.
Nikdo z přítomných neměl žádné připomínky.
Rozpočet obce na rok 2007 bude přílohou zápisu.

Usnesení: ZO schvaluje návrh rozpočtu obce na rok 2007, který je v příjmech i ve
výdajích vyrovnaný ve výši 14.600. ZO pověřuje správce rozpočtu zapracováním
rozpočtu obce na rok 2007 dle položek.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy, hlasování se zdržel: V. Petr

Schválení půjček FRB

Starosta P. Ulrich seznámil členy ZO s návrhem na poskytnutí půjček z Fondu
rozvoje bydlení a konstatoval, že Rada obce doporučila tyto žádosti o půjčky ke
schválení.
Jedná se o:
• Bytové družstvo za účelem výměny oken u bytových domů 232-233 ve výši
200.000,- Kč, 3% úrok a doba splácení 5 let. U této žádosti se jedná o půjčku
nad 100.000,- Kč, musí být tedy jištěna dvěma ručiteli.

• Paní Jarmila Laubová za účelem rekonstrukce střechy čp. 92 ve výši 50.000,
3,00% a doba splácení 3 roky.

• Pan Luboš Martinec za účelem rekonstrukce koupelny čp. 248 ve výši 40.000,-
Kč, 5,00% úrok a doba splácení 3 roky. U této žádosti se jedná o byt v horním
patře, který nebyl postižen povodní, a proto bude činit úrok 5.00%.

Na závěr starosta P. Ulrich ještě dodal, že půjčky pí Laubové a p. Martincovi
jsou půjčky do 100.000,- Kč, jedná se tedy o půjčky s jedním ručitelem. Žadatelé
ručí svými příjmy.
Usnesení: ZO schvaluje půjčky z Fondu rozvoje bydlení.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Schválení dohody o převedení daně z příjmu z vynětí ZPF

Starosta P. Ulrich informoval přítomné o tom, že dohoda o převedení daně
z příjmu z vynětí ZPF byla městem Solnicí předložena a projednávána na Radě
obce. Ze zaplacení celkových odvodů na podporu Průmyslové zóny bude 40%

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 37/2007



Obec informuje 17

vráceno zpět na obec. Tento odpovídající podíl bude městu Solnici převeden na
podporu jejich investice na území Obce Kvasiny.
Dohoda o převedení daně z příjmu z vynětí ZPF byla předložena členům ZO

k prostudování a starosta P. Ulrich zahájil k tomuto bodu diskusi.
Nikdo žádné připomínky neměl.

Usnesení: ZO schvaluje dohodu o převedení daně z příjmu z vynětí ZPF a její
převedení na účet města Solnice dle dohody.
Hlasování: usnesení bylo přijato 10 hlasy, hlasování se zdržel: P. Novotný

Schválení vyvěšení záměru prodat zaměřené pozemky Zámecká

Zaměřením pozemků v lokalitě Zámecká je pověřen pan Krsek ze Solnice.
Některé výměry ale přesně nesedí, což přinese určité zdržení v rozdělení celého
území na stavební parcely. Starosta P. Ulrich předložil členům ZO budoucí po-
dobu parcelace.
Starosta P. Ulrich informoval členy ZO i přítomné hosty, že některé parcely

jsou určeny pro náhradní bydlení. Jedná se o Bílé domy a lokalita Černý Les.
Záměr prodat tyto zaměřené pozemky v lokalitě Zámecká bude vyvěšen.
Pan V. Petr se dotázal, zda se budou tyto parcely prodávat zasíťované. Na

tento dotaz starosta P. Ulrich odpověděl, že celá tato akce byla v důsledku pro-
blému s Krajským úřadem přehodnocena a požadavek na zasíťování této lokality
by měla vláda znovu projednávat. Bude zažádáno i o stavební povolení a pro-
jekty by měly být hotové do konce února. Prodej jednotlivých parcel se uskuteční
pouze tehdy, bude-li garance výstavby ZTV.
Pan A. Vavera se dotázal, zda bude u jednotlivých parcel uvedena cena, za

kterou se budou prodávat. Na tento dotaz starosta P. Ulrich uvedl, že cena na
vyvěšeném záměru nebude uvedena. Bude projednávána až na zasedání ZO před
schválením jednotlivých kupních smluv. Možná bude uvedena pouze předběžná
cena, a to minimální. Dále konstatoval, že do 3 let bude vybudována v této lokalitě
voda, plyn a ZTV. Prozatím se bude jednat o smlouvy o smlouvách budoucích a
teprve potom se tyto smlouvy převedou na kupní smlouvy. Do ceny parcel budou
zahrnuty jen náklady, které budou vynaloženy z finančních prostředků obce, ale
cena nebude obsahovat náklady, které byly financovány z dotací.
K informaci o tom, že voda, plyn a ZTV budou vybudovány do tří let pan Ing.

V Brandejs dodal, že závod Škoda Auto bude chtít začít se stavbou určitě dříve. K
tomuto dodatku starosta P. Ulrich konstatoval, že nezná harmonogram výstavby
a ani určitou firmu, která bude ZTV provádět. Zajisté to bude firma s ročním
obratem několikaset milionů korun a také ponese část fakturovaných peněz, které
dostane příští rok. Toto výběrové řízení nebudeme ale provádět sami.
Příchod paní Mgr. J. Podstavkové v 7.00 hod.

Usnesení: ZO schvaluje vyvěšení záměru prodat zaměřené pozemky Zámecká
dle geometrického zaměření pana Krska.
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Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy, hlasování se zdržel: Mgr. J. Pod-
stavková

Schválení vypracování projektu opěrná zeď od Prokopa ke Klugerum

Mezi mostem u Prokopa až k nově postavené zdi u Klugerů dochází k vylévání
vody a v důsledku toho i k porušení komunikací. Odběratelem byla vybrána firma
doporučená povodím Labe.
Nabídková cena a harmonogram průběhu jsme prozatím neobdrželi.
Pan J. Štěpánek se optal, zda bude provedena oprava stávajícího záhozu. Na

tento dotaz starosta P. Ulrich odpověděl, že to zadání opěrné zdi neřeší, jedná se
pouze o ochranu naší komunikace.
Pan V. Petr dodal, že u Píčů dochází ke stejnému problému jako mezi mostem

u Prokopa až k nově postavené zdi u Klugerů. Mohlo by se stejné opatření učinit
i v tomto místě. K této připomínce starosta P. Ulrich uvedl, že podle vodního
zákona je povinen majitel pozemku postarat se o pozemek u vody. Před 14-ti dny
proběhlo jednání s povodím Labe, které uvedlo, že na investice nemá finanční
prostředky. Pokud však byly břehy poškozeny povodní v roce 1998 a v roce 2003,
tak se na to posoudí.
Pan A. Vavera se optal, kdo byl investorem města Solnice při opravě břehů

řeky po povodních. Starosta p. Pavel Ulrich odpověděl, že investorem bylo Povodí
Labe, protože zdi jsou jejich majetek.
Usnesení: ZO pověřuje Radu obce vytvořením dohody na vypracování projektu
opěrná zeď mezi mostem u Prokopa až k nově postavené zdi u Klugerů. ZO
pověřuje starostu p. Pavla Ulricha podpisem smlouvy o dílo.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Různé

Nové odměny pro zastupitele

Starosta P Ulrich vysvětlil, že na základě nařízení vlády ČR č. 614/2006 ze
dne 29. prosince 2006 se mění odměny za výkon funkce členům zastupitelstva s
účinností od 1. 1. 2007.
Usnesení: ZO schvaluje nové odměny pro zastupitele od 1.1.2007 dle nařízení
vlády ČR č. 614/2006 ze dne 29 prosince 2006 dle přílohy.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Směrnice obce

Starosta p. Pavel Ulrich konstatoval, že na základě zvolení nových členů ZO
Kvasiny musí být pozměněn podpisový řád.
Usnesení: ZO schvaluje směrnici č. 11 – Směrnice upravující oběh účetních do-
kladů a bere na vědomí platnost směrnic z roku 2006.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
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Petice proti diskriminaci obyvatel venkova

Starosta P. Ulrich přečetl všem členům ZO a přítomným hostům znění Petice
proti diskriminaci obyvatel venkova, která je přílohou tohoto zápisu a vyzval
členy ZO, aby vznesli případné připomínky. Nikdo žádné připomínky neměl.
Usnesení: ZO projednalo dne 7.2.2007 na svém zasedání znění: Petice proti
diskriminaci obyvatel venkova organizované Spolkem pro obnovu venkova České
republiky. S textem znění petice se ztotožňuje a tuto iniciativu podporuje.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Diskuse k zahájení prací na stoce k Lukavici

Starosta P. Ulrich seznámil členy ZO se závazkem k pozemku pí Kovářové.
Rada má 3 varianty řešení:
1. Zaplatit a vykoupit pozemek podle skutečné výměry v cenách stavebního po-
zemku

2. Zaplatit odhadnuté částky na zřízení přípojek a převést vlastnictví pozemku
3. Zaplatit skutečně uložené běžné metry nové kanalizace dle zaměření a vložit
na katastr věcné břemeno na pozemek jednorázové vyrovnání.
Z diskuse vyplynulo jako nejlepší možné řešení tento pozemek zabřemenit,

částka by byla 50.000,- Kč (jedná se o 25 m kanalizace). S variantou vykoupit
tento pozemek ZO nesouhlasilo, protože pozemek v budoucnu nemůže využít.
Poté přečetl dopis od paní Kovářové, se kterou už obec jedná tři měsíce.
Paní J. Krucká se optala, zda bude vše, co souvisí se stokou zakryté. Na tento

dotaz starosta P: Ulrich odpověděl, že vše bude ukryto v zemi nebo bude splývat
s povrchem.
Usnesení: ZO schvaluje vypořádání vstupu na pozemek 317/1 formou věcného
břemene za úplatu ve výši 2.000,- Kč za 1 m položené kanalizace. Smlouva o věc-
ném břemenu se podepíše na základě přesného zaměření vybudované kanalizace.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
Starosta P. Ulrich ještě dodal, že stavbyvedoucím je pan Štěpán. Společně

s ním půjde pracovník obce zhruba 200 m před stavbou a bude vyjednávat s
lidmi, kterých se výstavba kanalizace týká. Projednáváno s nimi bude to, kde se
mohou připojit na kanalizaci a starosta P. Ulrich vysvětlil napojování vlastních
domovních přípojek.
Pan V. Petr se optal, jak to bude vypadat se zásobování Základní školy. Na

tento dotaz starosta P. Ulrich odpověděl, že Základní škola bude zásobována z
druhé strany, a to směrem od Lukavice.

Diskuse

Diskuse ke dráze do Orlických hor
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Pan V. Petr upozornil členy ZO i přítomné hosty na dráhu do Orlických hor. K
této připomínce starosta P. Ulrich dodal, že koncepce je k nahlédnutí na Obecním
úřadu. Tento projekt je podporován Krajským úřadem, kladně se k němu vyjádřil
i závod Škoda Auto. Celý tento projekt Solnice – Dobruška by měl stát zhruba
3,5 mld. Kč. Problémem je ale to, z čeho budou tyto finanční prostředky čerpány
a dalším problémem bude i vyjednávání s majiteli, kteří jsou vlastníci pozemků,
přes něž by měla dráha vést.
ZO vzalo informaci o projektu dráhy do Orlických hor na vědomí a konsta-

tovalo, že provedení trasování dráhy je nutné dát do souladu s územní plánem,
který je v současné době nově zpracován a řešení možnosti umístění zastávky v
Kvasinách ponecháme na další stupeň projednání dokumentace. ZO není v zásadě
proti tomuto projektu.

Oprava lávky u Benešů

Pan Kunc se zeptal ZO, zda je naplánována oprava lávky u Benešů.
Starosta P. Ulrich vysvětlil, že oprava lávky u Benešů je jedna z prvních lávek,

které se chystáme rekonstruovat. Co se týká elektřiny, to bude řešit pan Dostál.
Chodník, který se nachází mezi Benešovými a paní Kruckou, není majetkem Obce
Kvasiny.

Parkování vozidel v Obci Kvasiny

Starosta P. Ulrich konstatoval, že v důsledku problematiky parkování v obci
proběhla už řada jednání, byly osazeny nové dopravní značky a neukáznění řidiči
byli také pokutování.
Po projednání s panem Petříkem bylo zjištěno, že v měsíci prosinci strávili

policisté na území obce Kvasiny 20 hodin a řešili 4 případy „botičkamiÿ, v měsíci
lednu 30 hodin a 7 případů „botičekÿ a v měsíci únoru 7 hodin a 19 případů „bo-
tičekÿ. Naposledy to bylo 6. února a řešeno bylo 5 přestupků blokovou pokutou.
Starosta P. Ulrich také upozornil na jednání s personálním oddělení v zá-

vodě Škoda Auto, kde bylo přislíbeno, že bude sepsáno poučení pro dojíždějící
zaměstnance o parkování pouze v místech k tomu určených.
Firma, která bude pro Obec Kvasiny provádět měřeních rychlosti, si vyti-

povala 3 místa v obci, nejvíce bude hlídána „třicítkaÿ u Základní školy a také
„čtyřicítkaÿ na Zámecké ulici. K této připomínce starosta P. Ulrich ještě dodal,
že tato akce není určena proti místním občanům, i když se jedná o namátkové
akce, dají se včas nahlásit. Pokuty, které budou při těchto akcích vybrány, budou
příjmem Městského úřadu v Rychnově nad Kněžnou.
Starosta p. Pavel Ulrich dále informoval členy ZO a přítomné hosty, že na

jednání s panem Roklem vznikla veřejnoprávní smlouva o obecní policii, která je
v současné době pouze k nahlédnutí.
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Pan A. Vavera upozornil na nefungující osvětlení směrem od závodu Škoda
Auto ke Konzumu. K této připomínce starosta P. Ulrich vysvětlil, že pan Dostál
každý měsíc kontroluje a opravuje veškeré veřejné osvětlení.
Dále pan A. Vavera upozornil na novinový článek týkající se různých soutěží

obcí. Starosta P. Ulrich konstatoval, že Obec Kvasiny byla před 6ti lety přihlá-
šena do soutěže Vesnice roku. Za tuto soutěž jsme obdrželi pochvalný dopis, ale
nedostali jsme žádné dotace a do dalších projektů jsme se již nepřihlásili. Pokud
však bude snaha všech členů ZO zúčastnit se další soutěže Vesnice roku, účast
obnoví. V tuto chvíli, kdy se v Obci buduje ČOV a kanalizace, není na přihlášení
do soutěže nejvhodnější doba.
Pan Baran se zeptal, zda se plánuje stavba tarasu, který by zabránil případné

povodni. Místostarosta J. Tkadlec konstatoval, že na schůzi se Životní prostředím
se hovořilo o mimořádných problémech a uvažuje se o vybudování jezu, který by
zachycoval vodu z polí nebo by to mohlo být řešeno kanalizací.
Pan Baran dále upozornil na internetové stránky Obce Kvasiny a úřední

desku, které jsou zastaralé a navrhl jejich aktualizaci. Starosta P. Ulrich přislíbil
vyvěšení Usnesení z 1.2.3. zasedání ZO na úřední desku.
Starosta poděkoval všem přítomným za účast a zasedání ZO ukončil v 20.30

hodin.

Zprávy školy

29. leden 2007
se stal slavnostním
dnem pro 15 budou-
cích školáků a jejich

rodiče. Právě takový počet dětí se při-
šel ukázat do kvasinské školy paní uči-
telce a panu učiteli k ZÁPISU DO 1.
TŘÍDY.
Našly ji správně, protože se u nás ve

škole byly podívat při Dnu otevřených
dveří a při společné návštěvě se školkou.

Většina z nich již ukázala, že má
potřebné znalosti, chuť dovídat se nové
věci, a že se do velké školy těší.

Do budoucí 1. třídy chce nastoupit
12 nových prvňáčků. Rodiče dalších tří

dětí požádali ředitele školy o jednoroční
odklad školní docházky.

Žáci přijatí do 1. třídy školního roku
2007-2008:

1. Ondřej Háněl
2. Adam Kuruc
3. Tadeáš Laube
4. Lukáš Vaněk
5. David Zounar
6. Kateřina Binková
7. Denisa Hanušová
8. Kristýna Lukavská
9. Nela Prokopová
10. Alžběta Rýdlová
11. Hana Vašková
12. Tereza Židová
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Maškarní karneval

4. února 2007 přišly
děti do KD na svůj MAŠ-
KARNÍ KARNEVAL.
Také letos byl oboha-

cen prodejem cukrovinek od
ochotných a šikovných maminek a ba-
biček školních dětí. Sladkosti byly moc
dobré a bylo jich dost.
Škola jejich prodejem získala částku

735,- Kč, kterou použijeme na výletě v
Praze.
Poděkování patří paní Arnoštové,

Kulhánkové, Maixnerové ml. a Maix-
nerové babičce, paní Novotné, Petrové,
Prokopové, Rýdlové, Škopové, Taran-
tové, Vaškové a Zajíčkové.

Ples ZŠ Kvasiny

Spolek rodičů při ZŠ Kvasiny spolu
s učiteli a žáky školy připravil v pořadí
už pátý ples.

Ve víru tance se všichni ti, kteří se
chtěli pobavit, sešli v sobotu 10. února
2007 v sále kulturního domu.

I děti se na ples těšily, protože tři
měsíce poctivě nacvičovaly předtančení
– letos to byly písničky z pohádek Zla-
tovláska, Princové jsou na draka, Co
takhle svatba, princi? Lotrando a Zu-
bejda, Mach a Šebestová a Princezna
ze mlejna.
Připravily si na to za pomoci ro-

dičů a učitelů různé pomůcky, převleky
a kulisy. Svůj program plně zaplněnému
sálu předvedlo 43 slavnostně naladě-
ných žáků, kteří sklidili velký potlesk.
Potom už se veselili a tančili dospělí

za doprovodu výborné skupiny Strejci.
Připravena byla i bohatá tombola.
Jsme rádi, že se 5. ples školy opět

vydařil.

Vystoupení žáků místní školy

Kulturní komise pořádala 25. února
2007 Sousedské posezení s hudbou a
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jako jeden bod programu vystoupili
ještě jednou žáci ZŠ se svým předtan-
čením – rádi se ukázali i těm občanům,
kteří nebyli na plese.

Sál se opět zaplnil a ještě jednou ožil
hudbou z pohádek.
Děti si zasloužily i malé občerstvení

od kulturní komise a s dobrým pocitem
se rozcházely do svých domovů.

Jan Podstávková

O činnosti kulturní komise

Ohlédnutí za akcemi pořádanými
kulturní komisí za uplynulé 3 měsíce.
Za velmi zdařilý a úspěšný považuji
„Živý Betlémÿ před vánočními svátky
na zámku. Byť nebylo bílo ani mra-
zivo, působilo vystoupení dětí velice
příjemně a hojnému obecenstvu po-
skytlo malé zastavení v předvánočním
shonu. Následný koncert všem přítom-
ným pohladil duši a při písni Tichá noc,
v podání smíšeného pěveckého sboru z
Lanškrouna mnohé oko nezůstalo su-
ché.

Z plánovaným akcí na první měsíce
tohoto roku se uskutečnilo: Tříkrálová
sbírka, promítání diapozitivů a poví-
dání o Novém Zélandu, dětský karne-
val, obecní ples. Sousedské odpoledne
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s předtančením žáků zdejší Základní
školy udělalo radost babičkám a dě-
dečkům, kteří se přišli podívat na svá
vnoučátka. Dětský karneval na ledě se
mohl konat pouze na „blátěÿ, neboť
zima se k nám letos zachovala ma-
cešsky. A masopustní průvod? Asi o
něj mezi kasinskými obyvateli není zá-
jem. Na naši výzvu se nikdo nepřihlá-
sil, žádná z místních organizací neměla
chuť se připojit a jít do něčeho nového.

Vážení obyvatelé, přání kulturní ko-
mise, avizované v minulém zpravodaji,
připravovat akce, které „stmelíÿ oby-
vatele Kvasin, se, ač nerada to říkám,
stává pouhým snem. Obyvatelé vesnice
jsou rozděleni na různé skupinky a spo-
lupráce není žádná.

V minulosti se dokázaly domluvit
různé složky tzv. Národní fronty a spo-
lečně dělaly akce ku prospěchu všech.
Ale nemusíme se ohlížet do minulosti,
stačí se podívat po okolních obcích, ves-
ničkách s pár čísly. Proč tam to jde
i nyní. Myslím, že to není organizací,
ale je to v lidech. Teď si nepolepším u
kvasinského klubu důchodců, ale moc
mě mrzí jejich současný postoj k po-
řádání jarní, předvelikonoční výstavy.
Když zjistili, že to chce pořádat kul-
turní komise, bylo to špatně. Na ná-
vrh uspořádat akci společně slyšela jen
část jejich výboru, tedy zase špatně.
Ustoupili jsme. A to je příklad neochoty
se domlouvat, spolupracovat. Proto i
kulturní komise se bude řídit heslem:
„Ševče, drž se svého kopytaÿ a bude dál
pořádat zaběhnuté akce (už po mnoho
let stejné), aby se „Vlk najedl a koza
zůstala celáÿ. Ale to není kultura obce,

nezlobte se, vážení.
S přáním krásného slunečného jara

se za KK loučí I.R. Iva Rýdlová

Plány kulturní komise

1. 4. 2007 Muzikál „NOC NA
KARLŠTEJNĚÿ od 17.00 hodin v kul-
turním domě
Další akce a jejich termíny sle-

dujte na vývěskách a plakátech: KU-
LIČKIÁDA, ČARODĚJNICE S OH-
ŇOSTROJEM, ZÁVODY AUTÍČEK,
DĚTSKÝ DEN – DENNÍ POSEZENÍ
U TÁBORÁKU S TRAMPSKÝMI
PÍSNIČKAMI. Iva Rýdlová

Pomáháme potrebným

Na přelomu roků 2006 a 2007 pro-
běhly v naší obci tři charitativní sbírky.
Za podzimní sbírku oděvů podě-

kovalo dopisem na obecní úřad dne
5. 12. 2006 Centrum sociálních služeb
Diakonie Broumov všem našim obča-
nům, Kteří poskytli pomoc, jež poslouží
lidem v nouzi.
Píší: „Vážíme si Vašeho zájmu o

druhé a ochoty pomoci. Máte-li zájem
dozvědět se více o naší činnosti, rádi
Vám pošleme výroční zprávu.ÿ
Druhou sbírku v naší obci zorgani-

zovala 5. prosince 2006 kvasinská škola.
Děti a rodiče se přidali ke sbírce Mal-
tézské pomoci. Přinesli do školy oble-
čení, obuv, hračky, sportovní potřeby
i potraviny. V děkovném dopise škole
píše vedoucí diecézního centra paní
Hana Kafková mimo jiné: „Jsem velice
potěšena, že Vám všem mohu poděko-
vat za dárky, které se ve Vaší škole vy-
braly. Sbírkou „Mikulášÿ – jste ukázali,
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že Vám není lhostejný osud některých
našich spoluobčanů a hlavně dětí žijí-
cích i v dnešní době v bídě. Vaše dárky
udělaly velikou radost a potěšily mnoho
dětí. Ještě jednou Vám všem moc dě-
kuji a těším se , že se naše spolupráce
bude i nadále rozvíjet. Přeji Vám všem
moc hezký rok 2007 a splnění všech taj-
ných přání.ÿ
Nejvíce našich občanů se podílelo na

třetí, Tříkrálové sbírce, která se usku-
tečnila v prvním lednovém týdnu roku
2007. Většinu z Vás navštívily skupiny
pěkně vystrojených tří králů, které do-
provázely paní Novotná Dagmar, No-
votná Miroslava , Holíková, Laubová a
Tarantová. Přes nepříznivé počasí obe-
šly děti většinu kvasinských domác-
ností, pěkně zazpívaly a zahrály. Vy-
braly do pěti pokladniček 22.061,- Kč,
což je o několik korun více, než v roce
2006, kdy se vybralo 21.943,- Kč.
Děkujeme všem, kteří do organizo-

vaných sbírek přispěli a podílejí se tak
na solidaritě s více potřebnými. Podě-
kování patří i organizátorům sbírek v
naší obci. J. Krucká, sociální komise

Naši důchodci

Rok 2007 začíná, pomalu končí ka-
lendářně období zvané „ZIMAÿ. Byla
vlastně nějaká? Zřejmě podle kalendáře
a názvů měsíců! Podle teploměru jsme
měli JARO téměř od Vánoc, chyběl
mrazivý vzduch a sníh. Ušetřili jsme na
topení a teplém oblečení, za léčiva jsme
vydávali víc, sněhu si příroda moc neu-
žila.

A teď k aktivitám:
V lednu se konala schůze, kde byly

zhodnoceny akce pořádané v minulém
roce, částečně omlouváme změny, které
se během roku vyskytly. Něco bylo způ-
sobeno počasím, jiné záměny byly zavi-
něny onemocněním a pak úmrtím na-
šeho člena i pořadatele některých vý-
letů s turistikou po Orlických horách –
pana ing. Jana Hégra. . Budeme postrá-
dat jeho výklady, protože pohoří blíz-
kého okolí měl v malíčku. Znal pověsti
i povídky, také pohádky vztahující se
k jednotlivým místům. Trefil na pěkné
výhledy, znal zkratkové cesty a pěšiny
kudy se dalo jít, abychom hodně po-
znali a málo se unavili. Doufejme, že
nebudeme moc často boudit!

Po hodnocení jsme vyslechli návrh
plánovaných akcí a výletů pro rok 2007,
který přečetla paní Helena Dytrtová. Se
stavem hospodaření s finančními pro-
středky nás seznámila paní Hana Pon-
ková. Radě Obecního úřadu musíme
poděkovat za úhradu cestovních vý-
loh na dva pořádané zájezdy. O krátké
přestávce bylo podáváno občerstvení –
káva a zákusek, což bylo uhrazeno z na-
šeho fondu.

Po přestávce následovala přednáška
s besedou pana Karla Kučery, místního
kronikáře – tentokrát na téma: „Pověsti
z Kvasin a blízkého okolíÿ. Jednalo se
o strašidlech, ale posluchači všechno
vyslechli. Hrůzostrašné příběhy nikoho
neodradily.

V únoru jsme uspořádali Valnou
hromadu, na niž bylo zváno osobně, po-
zvánkami, plakátky i rozhlasem. Účast-
nilo se 46 osob (chřipky a jarní one-
mocnění ještě trvaly). Na této schůzi
se konaly všecky náležitosti ustavující
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Klub důchodců, se čtením připravova-
ných stanov. Pak proběhly volby.

Program:
• Zahájení – paní Krucká.
• Schválení stanov, výboru, výše člen-
ského příspěvku, doplněného a upra-
veného plánu akcí pro rok 2007 s
výhradou případných a nečekaných
změn.

• Volba výboru a rozdělení funkcí.
• Diskuse kolem hospodaření s finan-
cemi a o uložení peněz. Návrh o za-
ložení účtu u banky zamítnut.

• Valentýnské překvapení bylo pro
členy nachystáno jako zákusek ve
tvaru srdce politého čokoládou s ma-
lým kvítkem a šálkem kávy.

• Následovala poučná přednáška pana
Miroslava Rottera na téma: „Ně-
které názory na vznik života na zemi,
vývoj lidstva.ÿ Koho toto téma zau-
jalo, může studovat i dál vlastní čet-
bou. Potleskem a poděkováním před-
nášejícímu byla tato schůzka zakon-
čena.
Poněvadž je uzávěrka Kvasinského

zpravodaje dřív než může být uskuteč-
něna schůzka v březnu, musíme se zmí-
nit o připravované výstavce s prodejem
drobných věcí s velikonoční tematikou.
Vyzýváme všecky dovedné občany, aby
se připravili a donesli své výrobky ru-
kodělné i pečené, aby bylo co prohlížet,
obdivovat i prodávat. Bude možné se
i něco naučit – třeba plést pomlázky,
zdobit vajíčka nebo si vhodně vypará-
dit naklizený byt! S chutí do díla – do
5. dubna máte ještě času dost.

Za klub důchodců Jaroslava Dittri-
chová

Volejbal

Oddíl uspořádá v roce 2007 tyto
turnaje:
• 21-22. 4. – jarní turnaj mládeže
(šestkový, čtyřkový, přehazovaná –
chlapci i dívky)

• 20. 5. – turnaj smíšených dvojic v de-
blu

• 16. 6. – veteránský turnaj (Memoriál
S. Dostála) a II. ročník v beachvolej-
bale smíšených dvojic

• 30. 6.-1. 7. – tradiční letní volejbalové
turnaje

• srpen – turnaj v rámci UNESCO
CUP (pořádá Solnice)

• 7. 9. – hry SOU Kvasiny v přehazo-
vané

Dále se budou konat v areálu tur-
naje neregistrovaných smíšených druž-
stev (termíny neurčeny), sportovní od-
borářské hry.

Zajímavosti z oddílu:
• Rok 2007 je 66. sezónou volejbalo-
vého klubu a vzniku volejbalu v Kva-
sinách.

• 5. 1. 2007 se konala v kuželně v Sol-
nici výroční členská schůze. Účast-
nilo se 34 dospělých a 27 dětí.
Všichni si vyzkoušeli kuželkářskou
dráhu, včetně dětí.

• Vichřice 18.1. způsobila pro od-
díl velkou ztrátu. Padlo 8 velkých
smrků, které prakticky zničily 4 me-
try vysoký plot o délce 80 metrů
směrem k poli. Za pomoci pracov-
níků obce a našich členů se poda-
řilo stromy uklidit, vyčistit a roze-
brat položený plot. Škoda činí asi
170 000 Kč. Dále došlo k poškození
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3 hřišť a oplocení beachvolejbalového
kurtu.

• Dovolí-li počasí, začneme trénovat
venku začátkem dubna.

• Muži se zúčastnili v únoru krátkého
soustředění na horách (Kačerov) a
nabrali sílu do jarních bojů. Ženy
„Aÿ se zúčastnily zimního poháru
pořádaného KVS Hradec Králové.
Zúčastnily se také turnaje v Třebe-
chovicích a v Rychnově, zda postou-
pily do 3. kola zatím není jasné.

• Oddíl shání ženu na úklid kabin v
areálu. Bližší informace k dostání v
areálu u nádraží. Zároveň shání ob-
sluhu kiosku na celou sezónu!!!

• Stále se nedaří získat větší počet dětí
od 3. třídy. Co dělají ve volném čase?
Mládež trénuje zatím v úterý a v
pátek. Apelujeme na rodiče, zapojte
děti do sportování, nebo snad sport
v Kvasinách zanikne?

• Mladší žákyně hrající krajský přebor
žákyň (16 družstev – 4 skupin) se na
jaře utkají s Rubenou Náchod „Bÿ +
„Cÿ, Baníkem Rtyně v Podkrkonoší,
Sokolem Týniště „Bÿ.

• Náš předseda oddílu, hráč mužů, od-
jíždí reprezentovat Českou republiku
na hasičské sportovní hry do Austrá-
lie a Nového Zélandu!

• Staronový trenér mužů ČR Zdeněk
Haník se stal opět státním trenérem.
Vedl národní celek před 5 měsíci již
na mistrovství světa.

Alois Vavera

Tenis

V roce 2006 se do soutěží na různých
úrovních zapojila 2 družstva dospělých

a 4 mládežnická družstva. Jednotlivci
reprezentovali náš oddíl na okresních a
oblastních přeborech a zúčastňovali se
celostátních turnajů pořádaných Čes-
kým tenisovým svazem.

Družstva

Nejméně úspěšným bylo družstvo
dospělých, které sice postoupilo do me-
ziokresního přeboru, zde však prohrálo
všechny zápasy a skončilo na 7. místě.
Daleko lépe si vedla mládežnická

družstva.
Dorost, hrající oblastní soutěž 2.

třídy podlehl pouze Turnovu, obsadil
2. místo ve své skupině a postoupil do
vyšší soutěže.
Starší žáci, kteří postoupili do ob-

lastní soutěže 1. třídy měli za úkol zís-
kávat zkušenosti v zápasech se staršími
hráči a nesestoupit. To se jim podařilo
a po vítězství nad Teslou Pardubice v
posledním kole obsadili překvapivé 4.
místo.
Družstvo mladších žáků hrající ob-

lastní soutěž 2. třídy mělo před sebou
úkol vybojovat postup do vyšší soutěže.
Toto se jim i přes jednu porážku poda-
řilo a z 2. místa jdou do obl. soutěže 1.
třídy.
Do okresní soutěže se zapojilo „Bÿ

družstvo žáků, které 4 zápasy vyhrálo,
2 prohrálo a obsadilo 2. místo. Celkem
se do soutěží mládežnických družstev
zapojilo 20 hráčů.
I letos se členové oddílu přihlásili do

okresní ligy neregistrovaných a zde ob-
sadili 4. místo ve 2. lize.

Okresní přebory jednotlivců
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V roce 2006 se konali OPJ v katego-
riích st. žactva a dorostu a zřetelně se
projevila převaha mladých kvasinských
hráčů, kteří získali nejvíce medailových
umístění.

OP dorostu:
1. místo ve dvouhře – Nosková M.
2. místo ve čtyřhře – Nosková M., Beč-
varovská J.
3. místo ve čtyřhře – Bečvarovská P.,
Lišková A.
2. místo ve dvouhře – Hájek V.
3. místo ve dvouhře – Pischel T.

OP st. žactva:
1. místo ve dvouhře – Nosková M.
3. místo ve dvouhře –Tomaščinová A.
1. místo ve čtyřhře – Nosková M., Lep-
ková M.
1.místo ve dvouhře – Pischel T.
2. místo ve dvouhře – Kadlec J.
3. místo ve dvouhře – Handl T.
3. místo ve dvouhře – Hájek V.
1. místo ve čtyřhře – Pischel T., Handl
T.
2. místo ve čtyřhře – Kadlec J., Hájek
V.
Celkem náš oddíl na obou OP re-

prezentovalo 15 mladých hráčů.

Celostátní turnaje

Od července do konce září se naši
nejlepší hráči zúčastňovali také celo-
státních turnajů a i zde několikrát ob-
sadili medailová umístění.
Nejlépe si vedla Nosková M., která

získala 2 druhá a 5 třetích míst ve dvou-
hře. Ve čtyřhře na dvou turnajích zví-
tězila, 4x byla druhá a 4x třetí.
Kadlec J. obsadil 1x 2. místo ve

dvouhře, ve čtyřhře 1x zvítězil a 2x
skončil na 3. místě.
Pischel T. 1x zvítězil ve čtyřhře
Lepková M. získala 3. místo ve

dvouhře i ve čtyřhře a Tomaščinová A.
2x 3. místo ve čtyřhře.
Moravec T. vybojoval 1x 3. místo ve

dvouhře a dvojice Handl T., Hájek V.
obsadila 1x 3. místo ve čtyřhře.
Všechny tyto výsledky způsobily, že

na celostátních žebříčcích za rok 2006
se v mládežnických kategoriích umís-
tilo 21 hráčů, což je nejvyšší počet v
historii kvasinského tenisu a mezi 117
kluby, které jsou registrovány ve Vý-
chodočeské tenisové oblasti nám patří
13. místo.

Tréninková činnost

Všechny tyto úspěchy se nám poda-
řilo dosáhnout i přesto, že díky zvyšují-
címu se zájmu dětí o tento sport kvalita
tréninku klesá, neboť jsme nuceni tré-
novat s větším počtem dětí na jednom
hřišti.
V zimních měsících dojíždíme 2x

týdně do nafukovací haly v Kostelci
n. Orl. a 1x týdně do tělocvičny ve
Skuhrově n. B.
Během sezóny trénovali žáci 2-3x

týdně pod vedením trenérů Kubce M.,
Noska M. a Šremra L. Velkým příno-
sem se ukázal být nákup nahrávacího
stroje.
I tento rok probíhala 2x týdně te-

nisová školička pro deset dětí od 6 do
10 let a nově jsme zavedli 1x týdně pří-
pravku pro 6 předškolních dětí pod ve-
dením J. Tobišky.
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V červenci proběhlo již tradiční tý-
denní soustředění spojené s údržbou
areálu.
TK se v roce 2006 stal pořadatelem

dvou okresních přeborů, dvou turnajů
zařazených do celostátní termínové lis-
tiny a jednoho náborového turnaje pro
začínající hráče.
Celkově lze rok 2006 po sportovní

stránce hodnotit jako velice úspěšný.
Milan Nosek

Své ANO si řekli

Od vydání minulého zpravodaje ni-
kdo neuzavřel sňatek.

Vítáme

V zimě se nám v obci nenarodil ža-
dný nový občánek.

Blahopřejeme

Vážení čtenáři, ve společenské rub-
rice pravidelně blahopřejeme všem na-
šim spoluobčanům, kteří v příslušném
období dosáhli věku 70 let a více. Po-
kud si někdo nepřeje být zde uve-
den, nechť nám to prosím oznámí,
jinak vycházíme z údajů evidence
obyvatel vedeném na obecním úřadě.

-jk-

V následujících měsících oslaví své
narozeniny tito naši spoluobčané:

Duben

Janečková Jaromíra 71 let
Effenberk Jaroslav 71 let
Hanušová Jaroslava 72 let
Kulštejnová Marie 75 let
Holoubková Božena 76 let
Chaloupková Libuše 77 let
Jirsa Karel 77 let
Kuncová Anna 79 let
Ehlová Vlasta 79 let
Vašek Cyril 80 let
Bubeníčková Olga 82 let
Klugerová Drahuše 84 let
Havlová Hedvika 86 let
Vích František 89 let

Květen

Pišlová Jana 71 let
Hofmanová Hedvika 71 let
Chocholoušová Jaroslava 72 let
Ešpandr Václav 73 let
Žid Vladimír 73 let
Rotter Miroslav 74 let
Ponka Ladislav 75 let
Zima František 75 let
Ponková Zdenka 75 let
Chocholouš Miroslav 76 let
Hanušová Zdenka 76 let
Hlaváčková Marie 78 let
Hanuš Josef 80 let
Paštiková Marie 81 let
Štěpán Alois 90 let

Červen

Prokopová Jana 70 let
Matušková Jarmila 70 let
Dolečková Alena 70 let
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Kaiserová Miloslava 71 let
Koblásová Bohumila 73 let
Hanuš Miroslav 75 let
Trojan Miroslav 75 let
Červená Miloslava 75 let
Lorenc František 75 let
Nosek Josef 78 let
Vašková Vlasta 80 let
Piskora Alois 83 let
Chamrádová Milada 82 let
Čtvrtečková Věra 84 let
Židová Marie 85 let

Vzpomínáme

V zimě zemřeli tito občané naší
obce: Pan Miroslav Majzner a pan Bo-
humil Hovorka.

Vážení pozůstalí, přijměte projev
hluboké soustrasti.

Jak postupuje kanalizace

Zdržení první pracovní skupiny bylo
při napojení staré kanalizace před pro-
dejnou ŠKODA.

Druhá skupina právě zdárně pře-
šla úsek křížení hlavních telekomuni-
kačních kabelů u školy.

Jaroslav Tkadlec

Velikonoční zamyšlení

Velikonoce se kvapem blíží a všichni
máme radost z krásného sluníčka, které
nás po nevydařené zimě krásně roze-
hřívá. Tento astronomicky předjarní tý-
den je opravdu krásný, kdo by z něj ne-
měl radost.
Ale je jistě víc věcí z kterých mů-

žeme mít radost, než z krásného po-
časí. Jistě počasí na nás má veliký
vliv. Na naši psychiku, náladu, chuť do
práce,. . . Jas Slunce velmi pomáhá, jeho
teplo, světlo. . . Jsou ovšem i lidé, na
které působí opačně. Každý jsme ori-
ginál. I v povídání o Slunci se budeme
různit, ale to je právě to hezké, že jsme
tak různí.
A do této různosti ale vniká jedna

oblast, která je nám všem společná a
to je touha, veliká touha po štěstí! Co
je to štěstí, ptá se klasik? Muška jenom
zlatá. . . Opravdu „muška jenom zlatáÿ?
Myslím, že to je daleko složitější – a při-
tom tak jednoduché. Co potřebujeme k
tomu, abychom byli šťastní? No to bude

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 37/2007



Čtenáři nám píší 31

zase u každého jiné, ale něco je spo-
lečného. Určitě tam bude každý chtít
mít zdraví, abychom měli kde bydlet,
co jíst a do čeho se obléci, popřípadě
mít nějaké pojízdné auto. To jsou ur-
čitě společné věci. Ale jsou absolutně
nezbytné???? Znám lidi velice vážně ne-
mocné a jsou velice šťastní. Znám lidi,
kteří mají toto všechno v míře, o které
se většině z nás ani nezdá – a přesto
nejsou šťastní! A tak nám to zase ně-
jak nesedí! Jak to, že někdo dovede být
šťastný, i když je nemocen a někdo je
nešťastný, i když má zdraví a spoustu
majetku? Asi je to proto, že tu něco
chybí. Něco, co je ke štěstí také moc
důležité. Zkusme to najít.

K pravému štěstí totiž potřebujeme
ještě jednu velice podstatnou hodnotu a
tou jsou dobré vztahy s druhými lidmi.
Mohu mít velice věrného a oddaného
pejska. On se mnou bude, bude poslou-
chat, vrtět ocasem, štěkat,. . . dá kus ra-
dosti, ale ne celou. Je sice přítel člověka,
ale daleko menší než člověk.

Kdo našel přítele, našel poklad,
čteme v bibli. A je to pravda. Kdo
je opravdu šťastný, má určitě přátele.
A protože je šťastný, bude přitahovat
stále víc lidí a předávat jim kus ze svého
štěstí. Bude mít kvalitních přátel čím
dál víc.

Co to pomůže, když budu mít kde
co, ale budu sám! Budu šťastný? Věci
nám mohou pomoct, ale ne nás udělat
šťastnými. Když si koupím krásnou no-
vou košili – jsem-li normální – tak z ní
mám radost, ale jsem proto víc šťastný?
Asi moc ne. Když, i o dost horší ko-
šili, od někoho dostanu, a vím, že to je

proto, že mne ten člověk má rád, pak
mne to hodně naplní štěstím! Ale právě
ne ta košile, ale ta láska, vztah, to, že
mi chtěl udělat radost.

Velikonoce – svátky štěstí z lásky. Z
velikého DARU lásky. Ježíš řekl: „Ni-
kdo nemá větší lásku, než ten, kdo po-
loží svůj život za své přátele,. . . ÿ A on
ten svůj život dal za každého z nás. A
tím dokázal, jak moc mu na každém z
nás záleží. A život, to je víc, než i ta
nejcennější košile na světě. On nám ho
dal, když za nás zemřel na kříži a pak
vstal z mrtvých! On je tedy ten nej-
lepší a nejjistější přítel, když pro nás
obětoval sám sebe. A právě ve víře v
jeho přátelství, jeho lásku je veliký kus
pravého štěstí. Víme pak, že na nic ni-
kdy nejsme sami, že je s námi on. A
to je moc krásné a veliké zjištění! A
tak lidé věřící jsou šťastnější, než ne-
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věřící, protože vědí, že mají jeden ve-
liký vztah jistý. VĚDÍ, ŽE JE MILUJE
BŮH. Důležité je ale podtržené slovo
věřící. To znamená ten, kdo věří v Boha
a jeho lásku, neznamená to nutně, že
chodí do kostela. Jsou lidé věřící necho-
dící do kostela a lidé chodící do kos-
tela a přitom v podstatě nevěřící a to
je pak moc zlé, protože jsou stejně na
vše bez Boha. A tak se nebojme věřit v
Boží lásku a dobrotu, i když do kostela
třeba nechodíme! On miluje fakt kaž-
dého! Ježíš řekl přece i zločinci, který s
ním umíral na kříži: „Ještě dnes budeš
se mnou v ráji!ÿ A tak můžeme důvě-
řovat všichni v jeho odpuštění. On je
s námi, můžeme být tedy šťastni, když
tomu budeme věřit.

Přeji všem krásné Velikonoce!
Navštivte i naše farní stránky na
http://www.farnost-solnice.net/

Jsem tu s Vámi a mám Vás taky rád!
Váš farář František Hofman

Pořádek v obci

Když projíždíme naší obcí, ať už
jsme to my občané, nebo to jsou tu-
risté do Orlických hor, jistě nás všechny
upoutá řada míst. Jsou to místa, kde
je oko potěšeno třeba upraveným par-
číkem před Kulturním domem, zjara a
v létě řadou rozkvetlých a upravených
zahrádek.
Je však také hodně míst v obci,

za které bychom se asi museli čer-
venat. Máme dost často nepořádek u

kontejnerů, přestože se snažíme tato
místa hlídat a organizovat odvoz pl-
ných. Jsou i místa různých divokých
skládek. Vím, že mně namítnete, že
to nedělají všechno lidé z Kvasin a
budete mít možná pravdu. Ale lidé z
Kvasin dost často tyto nezvané hosty,
kteří ten nepořádek dělají, vidí. Pro-
sím, nebuďme k tomu lhostejní. Jsou
ale mezi námi spoluobčané, kteří ne-
pořádek, nebo jistou neupravenost mají
na svém pozemku. I vás chci tímto oslo-
vit a požádat o postupné zlepšování.

Hodně by vyřešil oplocený „sběrný
dvůrÿ, tak jako to mají v některých
sousedních obcích. Určitě o něčem ta-
kovém uvažujeme i u nás, ale do doby,
než se podaří takovýto prostor zajistit,
bude to na nás všech.

Budeme prožívat období, kdy se na
víc místech obce bude kopat a stavět
a to pořádek nepřináší. Ale bylo by
vhodné, aby jste zvážili možnosti Obce
a každý podle vlastního uvážení pro-
věřil, zda se nepustit do obnovy vlast-
ního obydlí. K tomu se nabízí půjčka z
fondu rozvoje bydlení, kterou si můžete
uzavřít na Obecním úřadě.

Myslím, že bychom se ještě v tomto
volebním období mohli jako obec zapo-
jit za vaší pomoci a pochopení do ně-
které ze soutěží a pokusit se v ní obstát.
Byl by to určitě přínos pro obec. Rádi
uvítáme vaše názory.

Jaroslav Tkadlec
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